
Finansudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 10. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Hvorfor budgetterer regeringen med et fald i antallet af asylansøgere fra
25.000 i år til 15.000 i 2017 og frem, som det er omtalt i artiklen ”Støjberg: Det
hele er truet, hvis vi ikke får bedre styr på integrationen” (Berlingske, 10. fe-
bruar 2016) og i forlængelse heraf ønskes oplyst hvorledes regeringen agter
at finansiere det, hvis der ikke sker det fald i antallet af asylansøgere som for-
udsat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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